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前言

　　谁带坏了市场　　毫不隐瞒地说，当初写《80天攻克雅思》的时候没有任何名利的想法。
　　为利？
　　写书是最辛苦的，写两章书，要熬个把月，不如出去讲堂课赚得快！
　　为名？
　　也不是什么学术著作，混职称也靠不上。
　　大致是内心中觉得要对自己有个交待，好歹教雅思那么多遍了，被捧为最年轻的雅思专家那么久
了，总得把沉淀给掏一掏。
再还有，就是残存的一点知识分子的酸腐，现实中不满的东西，想要著书鸣不平。
　　当时的培训市场是异常火爆的，没有太多的人去考虑教学的实质规律，无论来人是谁，男女老少
，清一色64课时，爱来不来，交晚了钱还没人收，想多交也没有别的明目。
　　于是，白天的我在课堂上长袖善舞，晚上的我在质疑自己这么多年教育的功效。
　　之所以取名《80天》，源于对64课时培训的对比，想要破除市场对雅思培训这种短期见效的误读
，之所以取名《攻克》，是想暗示学员们，长路漫漫，堡垒坚厚，不拿出点攻克难关的勇气和实际行
动来是不行的。
　　书很快畅销了，还不是一般的畅销，在新东方留学类图书一统天下的那时，《80天攻克雅思》的
畅销足以让很多老牌培训专家掉碎几幅眼镜。
　　后来我又写了套《40天攻克四级》，初衷一样，畅销如初。
　　后来市场上有了套《30天突破雅思》。
　　再后来，市场上又有了《20天》，《15天》。
　　直到前一阵子，我看到了《10天》。
　　写《80天攻克雅思》的那一年我是戴尔英语的副校长，春风得意，年少轻狂，不时幻想着如何击
败新东方。
七年后的今天，戴尔英语居然被卖给了培生，真是世事难料。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<60天攻关六级710分新题型 综�>>

内容概要

　　也不是什么学术著作，混职称也靠不上。
大致是内心中觉得要对自己有个交待，好歹教雅思那么多遍了，被捧为最年轻的雅思专家那么久了，
总得把沉淀给掏一掏。
再还有，就是残存的一点知识分子的酸腐，现实中不满的东西，想要著书鸣不平。
当时的培训市场是异常火爆的，没有太多的人去考虑教学的实质规律，无论来人是谁，男女老少，清
一色64课时，爱来不来，交晚了钱还没人收，想多交也没有别的明目。
　　于是，白天的我在课堂上长袖善舞，晚上的我在质疑自己这么多年教育的功效。
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章节摘录

　　promoting them. There are several factors that contribute to wisdom. Of there I should put first a sense of
promotion： the capacity to take account of all the important factors in a problem and to attach to each its due
weight.　　This has become more difficult than it used to owing to the extent and complexity of the special
knowledge required of various kinds of technicians. Suppose， for example， that you are engaging in research in
scientific medicine. The work is difficult and is likely to absorb the whole of your mind. You have no time to
consider the effect what your discoveries or inventions may have outside the field of medicine. You succeed （let
us say） as modem medicine has succeeded， in enormously lower the infant death rate， not only in the Europe
and America， but also in Asia and Africa. This has the little entirely unintended result of making the food supply
inadequate and lowering the standard of life in the parts of the world that has the greatest populations， Therefore
， with every increase of knowledge and skill， wisdom becomes less necessary， for every such increase
augments （增强） our capacity for realizing our purposes， and therefore augments our capacity for evil，
unless our purposes are unwise. Exercise 2　　The European Union had approved a number of genetically
modified crops until late 1998. But growing public concern over its supposed environmental and health risks led
several EU countries to demand a moratorium （暂时禁止） on imports of any new GM produce. By late 1999
there were enough such country to block any approvals of GM produce. Last year， America filed a complaint at
the WTO about the moratorium， argue that it was an illegal trade barrier because there was no scientific base for
it. As more studies have been completed on the effects of GM crops， the greens' case against them has weakened.
Much evidence has emerged of health risks from eating them. And， overall， the studies have shown that the
environmental effects on modified crops are not always as serious as the greens claim. Nevertheless，
environmentalists continue to find fault of such studies and argue that they are inconclusive. While Americans
seem to be happy enough consume food made from GM crops， opinion polls continue to show that European
consumers dislike the idea. Europeans seem to be taking the attitude which， since there remains the slightest
possibility of adverse consequences and since it is clear how they， as consumers， benefit from GM crops， they
would rather not run the risk.

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<60天攻关六级710分新题型 综�>>

编辑推荐

　　《60天攻克六级710分新题型综合测试》是由石油工业出版社出版的。
　　收获的不仅仅是六级高分，而听说读写的全方位新突破！
　　一书在手，突破六级写作可望可即！
　　Conquer CETp6 in 60 days　　卓成教育星辉远程全国指定教材　　一线名师倾心力作，多年教学
心血之作　　60天科学复习，轻松突破英语六级
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